
i din församling  

Herren lever, våga tro det, Herren lever, våga tro det, 
lämna den tid som gått.  lämna den tid som gått.  
Hoppet är framtid,  Hoppet är framtid,  
nu är livet, vår möjlighet.nu är livet, vår möjlighet.  
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  Det händer

mars-maj 2025

Michaels engagemang för idrotten är såklart något som vi inte kan låta bli att tala 
om. Idrotten kan ju inte så sällan bli något som ger verklig samhällsnytta.  
Att idrotten finns igång på en ö som Aspö är något oerhört viktigt. 
I samtalet kommer vi in på hur viktigt det är att alla goda krafter får dra tillsam-
mans. I en orolig tid, där många också mår dåligt, blir också idrotten en viktig 
ventil. 
- Vi vill ju vara ett bra bollplank för unga människor. De får en god sysselsättning 
med en bra kamratskap. Vi försöker få vara en naturlig samlingspunkt där alla är 
välkomna oavsett ålder eller ursprung, säger Michael.
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Detta är samhällsinformation och ges ut 
även till de som undanbett sig reklam.

Michael Hellman Olofsson

Fredrikskyrkan är färgsatt i gult och grönt, färgerna 
som representerar Drottningskärs IF. Vi möter dess 
ordförande Michael Hellman Olofsson för att samtala 
om livet, idealitet och öliv. Han har ett starkt engage-
mang både för ön och för den återstartade fotbolls-
klubben. 
 
Michael berättar att han har ett starkt förhållande till 
ön och det som sker där. Det blir ju alltid lite speciellt 
på en ö, och behovet av att fungera tillsammans blir 
alltid viktigt. Det gäller inte minst i det ideella arbete 
som det innebär i en liten klubb.

Scanna QR-koden 
och hör hela inter- 
vjun med Michael  
Hellman Olofsson
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- Det blir mycket jobb, nästan som en heltidssysselsättning. Jag är ju inte bara ord-
förande, utan är inblandad i mycket av det praktiska arbetet som att både klippa och 
krita planen. Jag vill ju gärna få vara med och lyfta det ideella arbetet så att det åter-
igen blir starkt, säger Michael. 
Vi enas båda om att det ideella arbetet är viktigt. Där finns likheter i både en försam-
ling och en idrottsklubb. Det som gör att sammanhangen verkligen lever blir ofta de 
ideella insatserna. 
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Vad händer på våra kyrkogårdar 
På våra begravningsplatser ligger det mesta i träda just nu. Lindarna på Vämö håller på att klippas 
och maskiner och utrustning gås igenom för att kunna vara klara när våren kommer. 

Du som besöker oss på allhelgona vet att vi avslutar säsongen genom att finnas på plats, tända 
marschaller och bjuda på både fika och korv. I år kommer vi, naturligtvis, göra det igen men vi 
kommer även starta upp med en kick-off vid påsk. Vi är inte klara med alla detaljer, men under 
påskveckan kommer du möta oss som arbetar på våra begravningsplatser. Vi bjuder på både fika 
och information. Passa på att fråga om gravstenstvätt, stensäkring eller hur det fungerar med 
skötselavtal - vi hjälper och vägleder dig rätt.

Under året som varit har vi asfalterat vidare på Vämö begravningsplats och nu har vi bara en liten 
bit kvar, som kommer göras någon gång under hösten 2025. 
På griftegården är nu entrén till kapellet och krematoriet stenlagd och ordnad för plantering av 
nya träd. Under våren kommer vi fortsätta norr om vägen och ta upp all sten, lägga ny jord och 
plantera nya träd. Allt för att vi ska få en så levande miljö som möjligt, då de träd som står där 
idag inte är särskilt livskraftiga.
På Aspö kyrkogård kommer vi fortsätta med asfalteringen framför vår ekonomibyggnad. Tillsam-
mans med ett nytt redskapsskjul kommer det att rama in begravningsplatsen på ett fint sätt.

Under våren 2025 kommer vi sätta ut nya bänkar på våra kyrkogårdar. Vi ersätter de gamla och 
kommer inom ett par år att ha bytt ut alla. Skyltningen kommer även den att ses över och till-
sammans med informationstavlor ska det bli enklare att veta vad som händer hos oss.
Med förhoppning om en härlig vår 

Claes Wiridén, kyrkogårdschef

I samband med Fredriks- 
kyrkans renovering fanns 
en ambition om att tillföra 
kyrkan en ny altartavla för 
att förstärka kyrkans axel.
Men då resurser saknades 
ersattes denna med en 
ljussättning, vilket har visat 
sig inte vara tillräckligt. 

Altartavlans återinförande i Fredrikskyrkan 

Det kommer nu att sät-
tas upp en mindre del av 
den tidigare altarupp-
satsen. Den är 225 cm 
hög, 215 cm bred och 
10-15 cm djup solformad 
ram och bild utförda i 
relief av förgyllt trä med 
en himmelsblå bakgrund.     
Bilden föreställer him-
melsfärden där Jesus 
lyfter sina händer för att 
välsigna lärjungarna som 
fallit till marken för att 
hylla honom. 
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Michael är också inbiten aspöbo. Det märks 
att han trivs med sin ö och det liv som levs 
där. När vi börjar prata om Aspö märker jag 
att han får något alldeles särskilt i blicken. 
Sedan 2003 - när han flyttade dit med sin 
fru - så har han varit Aspö trogen. Det finns 
ingen annan plats som han hellre vill bo på.  
- Trots färjan finns det ingen annan plats. 
Aspö är lugnt och tryggt och alla känner alla. 
Det är verkligen fantastiskt att bo där - som 
en oas fast det är en ö, berättar Michael.

Mot slutet av samtalet kommer vi in på 
Michaels egna kyrkliga erfarenheter. 
De erfarenheterna finns det en hel del 
av. Han berättar att han faktiskt till och 
med har varit med i Aspö kyrkokör, 
vilket han tyckte var väl använd tid.  
Avslutningsvis konstaterar vi att vi alla 
som ser idealitet som något viktigt kan 
ha arbetsamma år framför oss, men 
att det inte finns någon annan väg 
framåt.  
Intervju: Gabriel Norrgård
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